
ČLANI OBČINSKEGA KOMITEJA

Sprejeli poročilo skupine CK ZKS
Desetčlanska delovna skupina CK ZKS, ki jo je

vodil Ivan Godec, je v juniju lani obiskala Kemij-
ski inštitut Boris Kidrič, Tobačno tovarno, Vzgoj-
novarstveno organizacijo Ljubljana Vič-Kudnik,
KS Iško vas, Žičnico, Osnovno šolo Marjan No-
vak-Jovo ter se pogovarjala na Inšiilutu za gozd-
no in lcsno gospodarslvo tudi s komunisli Biotch-
nične fakultete. Ti razgovori, na njih so sodeiovali
ludi predstavniki Mk ZKS Ljubljana Ifr visoki
družbenopolitični delavci občine, predstavljajo že
utečeno obliko neposrednejših delovnib razgovo-
rov, ki jih vrslo lel vodi CK ZKS.

Samo poročilo in ocena razgovorov, ki je bila
dana pred člane komiteja, je sicer obsežna, a po
mnenju razpravljalcev realna. V razpravi je bila
sprva podana nekoliko bolj »sveža« informacija o
gospodarskem in družbenem razvoju občinc ter

trenutnih kazalcih, nato pa se je le-ta usmerila k
aktualnim vprašanjem, ki zadevajo akcijsko delo-
vanje komunistov v vseh krogih. In čeprav je
pripravljenosti in volje teh hotenj v Zvezi komuni-
stov več, se zdi kot, da sc nekaterih ključnih
problemov še vse preveč mlačno lotevamo. Več
smelosti bo zatorej potrebno nameniti strokovnej-
šemu usposabljanju ambicioznih kadrov pa tudi
smelejšemu planiranju. To nam sedaj sprejeti raz-
vojni dokumenti tudi omogočajo. Samo nagraje-
vanje pa tudi dohodek morata temeljiti na dejan-
skih prispevkih in vrednotenju dela, manj pa na
okoliščinah, ki to omogočajo, Brez načrtnejših
skupnih vlaganj v industrijo, predvsem tehnolo-
ško zahtevno ne bo šlo. S tistimi, ki se niso
pripravljeni spopadati s težavami in prispevati k
ustvarjalnemu razreševanju problemov se bo po-
trebno pogovoriti. To zavezuje v prvj vrsti komu-

niste, ki se morajo bolj angažirati tudi v okoljih,
kjer živijo, več je treba storiti za sprejemanje v
Zvezo komunistov . . . Ob vsem tem pa najbrže
»ne bo pomagalo« samo črno belo slikanje raz-
mer, v katerih živimo, saj je vendarle tudi mnogo
uspešnejših in pozitivnih primerov, ki naj služijo
za vzgled in smelo akcijo.

Naj zapišemo tudi to, da je komite, potem ko je
sprejel poročilo delovne skupine z omenjenimi
razmišljanji, tudi obsodil ravnanje delegatov zvez-
ne skupščine, ki so na zadnji seji med zasedanjem
zapuščali dvorano in se zavzeli za ugotavljanje
njihove odgovornosti.

Sicer pa je potrebno tudi do delegatov občinske
skupščine še posebej družbenopolitičnega zbora
zaostriti odgovornost, saj postaja abstinenca ne-
katerih že kar pravilo.


